



佛光山達拉斯講堂

International Buddhist Progress Society Dallas

1111 International Parkway, Richardson, TX 75081
TEL: 972-907-0588 FAX: 972-907-1307

ADDRESS SERVICE REQUESTED

NON PROFIT ORG.
U.S. POSTAGE
PAID
RICHARDSON TX
PERMIT NO.223

I.B.P.S. Dallas Sangha Offering

Dear Devotees & Dharma Friends,

*Offering to the great merit field the Sangha Gem,
Cultivating boundless merits and virtues,
Auspiciousness throughout the six periods of the day,
Attaining wondrous joy and extending longevity.*

The annual Sangha Day in Lunar July is drawing near. Our founder, Venerable Master Hsing Yun, has instructed in accordance to the Buddha's teachings and designated the period as filial piety month. We express our filial piety for our parents and ancestors through the transfer of merits from offering to the Sangha. The Venerable Master's principle of making offerings to the Sangha is: we should not make offering for only a meal, to a small number of people or just for the present. Instead, it should be for the whole year, the entire community, and the future.

Since the establishment of Fo Guang Shan Monastery, we have been active in propagating the Dharma and engaging in charity work, establishing a new image for Buddhism in society. It is only through the enthusiastic support of all our members that we are able to achieve our mission. In order to foster the practice of filial piety and cultivation of merits, attached below is the registration form for this year's Sangha Offering. Please provide your support accordingly, so together we can make use of the auspicious merits to repay the Four Kinds of Gratitude and help alleviate suffering in the Three Evil Realms.

In order to thank all our devotees and Dharma friends for their kind support over the years, during the entire month of Lunar July, we will recite the Ksitigarbha Sutra every morning and evening. In addition, a **Ksitigarbha Dharma Service and Sangha Offering Merit Dedication Service will be conducted on Sunday, August 26, 2018 at 10:30am**. All merits will be shared with the parents, ancestors, and loved ones of our devotees and patrons. You and your family are most welcome to attend the function and share in the Dharma Joy. Auspicious Beginnings of Peace and Harmony!

Please also bring your Good Affinity Piggy Bank to the temple before August 26, 2018 for transference of merits if you have one.

Sincerely,
I.B.P.S. Dallas

Items: (1) Initiator:\$100 (name posted) (2) Robe:\$50
(3) Medication:\$50 (4) Rice:\$50 (5) Open donation

佛光山達拉斯講堂道糧齋僧通啟

各位護法信徒：

供養僧寶大福田 培植功德廣無邊
晝夜六時恆吉祥 常得妙樂壽綿延

一年一度的僧寶節又將來臨，本山開山大師，恪遵佛制，定為孝道月，以供僧功德表達孝親之意。大師對供僧的原則為：不供養一餐，要供養全年；不供養少人，要供養多眾；不只供養現在，更要供養未來。

佛光山寺開山迄今，積極推展弘法慈善工作，為佛教在社會大眾中樹立蓬勃之新形象，此皆諸位檀那熱心護持有以致之。為倡導孝親報恩與供僧植福之故，謹附上道糧功德表乙份，敬請隨喜贊助，裨我護法檀那仗此殊勝福緣功德，上報四重恩、下濟三塗苦。

為感謝護法信徒捐獻道糧，長期供養僧眾，本講堂於農曆七月份，每日早晚恭誦《地藏菩薩本願功德經》；並於國曆 8 月 26 日(星期日) 上午 10:30 舉辦「地藏法會、供僧道糧暨善緣寶功德總回向法會」，所有功德回向各位護法信徒之現生父母延年益壽，過往先靈上升佛國，屆時歡迎闔府蒞寺禮佛，同霑法益。

請於 8 月 26 日前，將您為贊助文化教育基金所認領之「善緣寶寶」請回講堂功德回向。

耑此 敬頌

忠義傳家

佛光山達拉斯講堂 謹啟

功德項目如下：

- | | |
|---------------------|-------------|
| (1) 發起人 100 元 (入榜文) | (2) 衣單 50 元 |
| (3) 醫藥 50 元 | (4) 白米 50 元 |
| (5) 隨喜功德 | |

2018 年地藏法會&供僧道糧功德登記表

18-

2018 I.B.P.S Dallas Ksitigarbha Dharma Service & Sangha Offering Registration Form

聯絡人 Contact person: (中/英文姓名 Chinese & English Name)		電話 Phone:() -
		手機 Cell: () -
Email	性別 Sex : <input type="checkbox"/> M <input type="checkbox"/> F	生日 DOB: / /
地址 Address		
供僧道糧 Sangha Offering	<input type="checkbox"/> 發起人 Initiator \$100/ea	姓名 Name : \$_____
	<input type="checkbox"/> 衣單 Robe \$50/ea	姓名 Name : \$_____
	<input type="checkbox"/> 醫藥 Medication \$50/ea	姓名 Name : \$_____
	<input type="checkbox"/> 白米 Rice \$50/ea	姓名 Name : \$_____
	<input type="checkbox"/> 隨喜- \$10 以上 Open donation	姓名 Name : \$_____
地藏法會 Ksitigarbha Dharma Service (8/26)	<input type="checkbox"/> 供齋 Food	姓名 Name : \$_____
	<input type="checkbox"/> 供花果 Flower & Fruit	姓名 Name : \$_____
<input type="checkbox"/> 現金 Cash \$_____ <input type="checkbox"/> 支票 Check \$_____ (No. _____)		經手人 Received by:
合計 Total \$_____ (支票抬頭請寫 Please make check payable to <u>I.B.P.S.</u>)		日期 Date:
		感謝函 Rec. No. : _____

登錄：

日期：

財務：